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Abstract (en)
[origin: US4384560A] A fuel injection system is proposed for Diesel type internal combustion engines, by means of which the ignition conditions of
a Diesel engine are kept optimal even during operation at high altitudes despite a reduced air charge. The system includes a fuel injection pump
equipped with an injection timing adjustment apparatus which functions in accordance with rpm and a control apparatus functions in accordance
with the air quantity supplied to the engine. By means of the control apparatus, a correction controlled in accordance with air pressure and therefore
dependent on air quantity is superimposed on the change in the onset of the fuel supply controlled by the injection adjuster at least in accordance
with rpm. When a hydraulic injection adjuster is used, the supply pressure of a control pump is increased by a correcting final control element of the
control apparatus when the air quantity is decreasing in the direction toward an early adjustment of the onset of supply.

Abstract (de)
Es wird eine Kraftstoffeinspritzanlage für Diesel-Brennkraftmaschinen, insbesondere für Fahrzeug-Dieselmotoren, vorgeschlagen, durch die die
Zündbedingungen eines Dieselmotors auch beim Betrieb in großen Höhen trotz verminderter Luftfüllung optimal erhalten bleiben. Die Anlage
umfaßt eine mit einer drehzahlabhängig arbeitenden Spritzzeitpunktverstelleinrichtung (Spritzversteller 56) ausgestattete Kraftstoffeinspritzpumpe
und eine in Abhängigkeit von der dem Motor zugeführten Luftmenge arbeitende Steuervorrichtung (58). Durch die Steuervorrichtung (58) wird
der vom Spritzversteller (56) gesteuerten mindestens drehzahlabhängigen Förderbeginnänderung eine luftdruckabhängig gesteuerte und damit
luftmengenabhängige Korrektur überlagert. Bei Verwendung eines hydraulischen Spritzverstellers (56) wird der Förderdruck einer Steuerpumpe (26)
durch ein Korrekturstellglied (62) der Steuervorrichtung (58) bei sich verringernder Luftmenge im Sinne einer Vorverlegung (Frühverschiebung) des
Förderbeginns erhöht.
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